
 

01. Valg af dirigent. Poul Møller bliver valgt, og erklærer generalforsamlingen for lovlig indkaldt og 
beslutningsdygtig. 
 

02. Formandens beretning.  
 

Ad 1. Medlemsoverblik. Vi har brudt de seneste sæsoners faldende medlemstal. Vi er nu 105 
medlemmer. Især de mange nye yngre kvindelige medlemmer skinner igennem.  
 

Ad 2. Aktiviteter i 2023. Der har været færre arrangementer, hvilket har været bevidst, da bestyrelsen 
anser at arrangementer med færre end 15-20 deltagere ikke er en succes. Til Flæskestegsturneringen 
var der rekord mange deltagere, nemlig 51. 25 % af disse var kvinder, hvilket er rekord mange, og dejligt 
at se. 
 
I turnerings øjemed er holdene halveret fra 2 til 1. 
 

Ad 3. Bestyrelsen er glad for, at vi igen har et stigende medlemstal. Vi håber og ønsker, at vi fremover 
bliver endnu flere, således at vi kan bibeholde vores nuværende banetider. 
 

Ad 4. VM i badminton I Royal Arena var en god start på sæsonen, selvom vi kun var 20 deltagere.  
Hjemmesiden bliver hele tiden udviklet og gjort mere interessant.  
Poul Møller foreslår at vi begynder at reklamere på Facebook. 
 
Formandens beretning er godkendt. 
 

03. Regnskabet er underskrevet forsikrer Povl Berner. Han løber de væsentligste punkter i regnskabet 
igennem.  
 
Indtægterne flugter næsten det budgetterede tal. Udgifterne er noget lavere end det, som vi havde 
budgetteret med. Alt i alt ser tallene fornuftige ud. Det er stadig bestyrelsens holdning at bruge flere 
penge til glæde for medlemmerne, end hvad vi får ind i kontingenter, da vi har en stor egenkapital. 
Bestyrelsen har budgetteret 25.000 kr. til en ny klubtrøje. Der vil være en brugerbetaling på 100 kr. pr. 
medlem. 
 
Regnskabet er godkendt. 
 

04. Povl Berner fortæller om gennemsnitsalder, nytilkomne og frafaldne medlemmer. Hvor mange af 
medlemmerne, der er mænd, og tilsvarende kvinder, og så 3 % ungdomsmedlemmer. Bestyrelsen mener 
at vores nuværende strategi for at erhverve nye og fastholde nuværende medlemmer  
fungerer. 
 

05. Jesper beretter om banetider og belægning af disse. Vi har 5 ugentlige spilledage med i alt 60 
ugentlige spilletimer. Vi har 19 ledige banetider. Fredagen er den på papiret mest benyttede spilledag, og 
tirsdagen den svagest besatte. 
 

06. Indkomne forslag. Ingen. 
 

07. Valg til bestyrelsen.  
Jarl genvælges som formand. 
Klaus genvælges som sekretær.  
Bodil genvælges som revisor. 
 

08. Eventuelt. Paw foreslår at bestyrelsen sender en reminder mail til indkaldelse til generalforsamling og 
lignende vigtige begivenheder.  
 
Dirigent Poul Møller    Formand Jarl A. Mortensen 


